
 

 
 
 

 

 
   
 
 

 

Møtereferat  
Møtetype Dialogmøte Nye Helgelandssykehuset 
Møtedato 06.-07.21 
Møtested Sandnessjøen 
Tilstede Hilde Rolandsen (HN), Randi Spørck (HN), Torbjørn Aas, Merethe 

Myrvang, Bjørn Bech-Hanssen, Vigdis Hartmann SB, Pål Madsen 
Arild Vassenden og Øyvind Hope deltok via Teams på sak 1. 

Ref. Merethe Myrvang 
 
 

Sak Tema Ansvar Frist 
  

Torsdag ettermiddag: 
Det ble gjennomført befaring på de ulike tomtene – 
kjøretur fra Mosjøen til Sandnessjøen med innlagte 
stopp underveis.  
Møtet fredag ble avholdt på sykehuset i 
Sandnessjøen. 
 

  

1 Gjennomgang av rammer for et ev. poliklinisk 
somatisk tilbud i Mosjøen. Hva har dimensjonerende 
effekt? Hvilke behov har psykisk helse og rus for 
somatiske tjenester? Hvilket perspektiv legges til 
grunn – styring av sykehusene kontra mest mulig 
desentralisert. Gjennomgang v/ Sykehusbygg – Arild 
Vassenden og Øyvind Hope. 

  

2 Prehospitale tjenester – orientering ved dir. Pål 
Madsen. Lokalisering av hovedsykehus har ingen 
konsekvens for lokalisering av ambulansestasjonene, 
men kapasiteten kan måtte styrkes. Tilbudet i 
Mosjøen vil ha betydning for bl.a. pasientreiser. 
Jobber med strategi for prehospitale tjenester; vil 
være nødvendig med en mer helhetlig tilnærming til 
kompetanseutvikling/kompetansesenter. Mulig 
samarbeid med univ.  
Det generelle transportbildet – lite oppmerksomhet 
på befolkningen på Sør-Helgeland + øyene, de som 
har den mest krevende transporten.  
Flyplassene – nærhet viktig da fly brukes hyppig for 
overføring til høyere omsorgsnivå. Stokka og 
Kjærstad er ikke likeverdige, da Stokka har mulighet 
for å ta ned jet grunnet lengre rullebane. 
Redningshelikopter har tradisjonelt hatt svært lav 
frekvens på Helgeland, og ved behov kan de lande på 
flyplass (da er nærhet viktig). Det vektlegges høyere 
at ambulansehelikopter kan lande ved sykehuset.  
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3 Rehabilitering – stort udekket behov i regionen. 

Naturlig å tenke utvidet rehabiliteringstjeneste i 
Sandnessjøen. Viktig å kartlegge effekten av en slik 
tjeneste i lys av øk. bæreevne.  

  

4 Styrebehandling: HSYK planlegger ekstraordinært 
styremøte 29. juni. Strategisk faglig utviklingsplan, 
øk. bæreevne og tomteutredning på sakslisten.  
Ønskelig å få i stand en befaring for styret i forkant 
av styrebehandlingen.  

  

 
 
 


